
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Javorek ze 

dne 29. 12. 2023 v místnosti OÚ Javorek čp. 57 v 18:00 hodin. 
 

Přítomni: Škapa, Žák, Jirčíková, Jílková, Hejtmánek, Forchtsam, Žilka, Husáková, Kakač 

Omluveni: nikdo  

Zapisovatel: Jirčíková 

Ověřovatelé: Jílková, Kakač 

Hosté:   

 

Program: 

1. Zahájení, seznámení s programem, ověřovatelé 

2. Informace – plnění úkolů 

3. Rozpočet obce na rok 2024 

4. Žádosti 

5. Různé 

 

ad1) Zahájení, seznámení s programem, ověřovatelé 

Starosta přivítal přítomné, zastupitelstvo se sešlo v počtu 9 z 9. Navrhl zapisovatele a ověřovatele 

zápisu. Dále přečetl návrh programu, zeptal se zastupitelů, zda mají doplňující návrh nebo požadují 

změnu. Zastupitelstvo bylo seznámeno s rozpočtovými opatřeními. 

Starosta dal hlasovat o osobě zapisovatele (Jirčíková), ověřovatele (Jílková, Kakač) programu. 

 

1. hlasování 

ZO schvaluje: 9:0:0                                                           9:0:0  

 

ad 2) Informace – plnění úkolů 

- Zařízení na posílení signálu - GSM CETIN již v provozu. Obec vznesla výhrady k jeho provedení, 

zhotovení neodpovídá projektové dokumentaci, vše je v řešení. Stavba nebyla obcí převzata. Bude 

následovat náprava. 

- Byla prodloužena smlouva s Technickými službami Bystřice nad Pernštejnem, třídění odpadu. 

- Dovezen posypový materiál. 

- Starosta poděkoval všem, co se podíleli na přípravách a průběhu Adventního setkání v obci. 

- Obecní PF 2024. 

 

ad 3) Rozpočet obce 

- Starosta seznámil zastupitele s hospodařením obce za minulé období, rozpočet je vyrovnaný dle 

zákona. Dále předložil návrh rozpočtu na rok 2024. Návrh rozpočtu byl předem zveřejněn na úřední 

desce, dle zákona. Zastupitelstvo schvaluje návrh rozpočtu na rok 2024 na paragrafy. 

 

2. hlasování 

ZO schvaluje: 9:0:0                                                                    9:0:0 

 

ad 5) Žádosti 

 

ad 6) Různé 

- Řešen dotaz paní Kristýny Jílkové, ohledně spádového školského zařízení pro děti naší obce. 

Vyřizuje Jirčíková, informace sdělí paní Jílkové. 

- V obecním bytě byly dokončeny stavební práce. Čeká se na přípojku elektrické energie. Bude 

vyhlášen záměr na pronájem tohoto bytu. Proběhla diskuse ohledně výše nájemného. 

- Paní Ladislava Kalášková k 31.12 2023 ukončuje svoji činnost účetní pro naši obec. Zájem o tuto 

práci má Jitka Jílková. 

 



Proběhla diskuse ohledně složení finanční komise. Starosta navrhuje, aby se předsedkyní finanční 

komise stala Lenka Husáková a dává o tomto návrhu hlasovat. 

 

3. hlasování: 8:0:1                                                                        8:0:1 

ZO schvaluje  

 

Vize pro rok 2024: 

- obnova dopravního značení v obci, radar 

- defibrilátor 

- oprava čekárny 

- úpravy před OÚ 

 

 

Ověřovatelé: Jílková, Kakač 

 

Zápis vyhotoven dne: 3.1.2024                                                            Bc. Miroslav Škapa 

                                                                                                                   Starosta obce 


